
Referat af bestyrelsesmøde 9. Maj 2023 
 
Referent: Trine 
 
Referat af sidste møde: 
Godkendt 
 
Ryac: 
Lokaleskifte gået igennem, vi venter på Københavns kommune. Noget skal rives ned og bygges op, 
kræver noget økonomi.  
 
Skovhytten: 
Ny bus. Københavns kommune har sendt en kontrakt, i forhold til udlån af bus, og et driftbudget. 
Vi bruger flere penge på bus, end hvad der er lagt op til i det medsendte driftbudget. 
Kontrakten er ej underskrevet, og der er indsendt vores eget budget, og et estimat over hvor 
mange penge det koster at holde vores bus kørende. ( Potentielt kan bussen udhule børnehavens 
økonomi.) 
Københavns kommune sparer penge på at vi har vores egen bus, og ikke leaser. 
Vi afventer og forventer en forhandling. Hvis ingen forhandling, lander den på bestyrelsen bord. 
 
Økonomi: 
Økonomien er stadig præsentabel  
Der er givet et bud på børnetal i den kommende tid i børnehaverne, for at lave et mere præcist 
estimat for økonomien. De børnetal der er meldt ind fra enhederne er meget præcist. 
En diskussion om børnetal.  
Børnehaverne samlet kører med et lille overskud. 
Vi har behov for en ( ny) busordning der giver mening i forhold til økonomien. 
Forskelsbehandling af kommunale og selvejende institutioner. 
 
Tilsyn Ungdomsklubber – Ryac, TK 
Variation i de forskellige enheder. 
Tilpas indsats/ justering, blandt andet i ”sociale relationer”. 
Efterfølgende tilsynsdialog, som gik fint, men resultatet i rapporten er udeblivende. 
Vi kan altid blive bedre, men vi har været i dialog.  
 
Trivselsundersøgelsen 2023 Børnehaverne: 
Dårlig tilslutning til trivselsundersøgelsen både klubberne og børnehaverne. 
52% har svaret for børnehaverne. 
Vi er gået tilbage i vurdering af vores generelle trivsel. 
Udfordrende at handle forventeligt på ringe tilslutning.  
Til næste trivselsundersøgelse bør man melde rigtigt ind hos forvaltningen mht. nærmeste leder 
 
Trivselsundersøgelsen 2023 Fritidscenter: 
Også her er vi gået tilbage i vurderingen af den generelle trivsel. 
I klubberne bliver der arbejdet med omgangstonen, hvad kan vi sige til hinanden som kolleger? 



 
 
TR for børnehaver bør opfordre ansatte til at svare. 
APV: delt i to: fysisk og psykisk. Psykisk arbejdsmiljø anonymt. Fysisk arbejdsmiljø ikke anonymt.  
          Husk at kommentere, da kommentarer bliver drøftet i bestyrelsen. 
 
Vi mødes næste gang: 
Tirsdag d. 29. August 17.30 
 
Til næste møde: 
Status på Skrammellegeplads 
Forslag om en pulje/buffer til årets initiativ.  
 


